
Søndermarkskolen   
Skanderborggade 65  

8940 Randers SV 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde   

Dato: Tirsdag den 29. oktober 2024 kl. 18.00 – 20.00  

Fraværende: Stoil, Lone, Morten, Pia  

Mødeleder: Christina  

Referent: Anders 

Elevrådet deltager i dette møde  

 Emne og ansvarlig  Hvad skal vi udrette?  Proces  Tid  Konklusioner/bemærkninger 

1.  Godkendelse af   

dagsorden  

  1 min  Godkendt 

2.  Valg af mødeleder    2 min   

 

3.  Nyt fra:   
- Formand og   

næstformand  
- Ledelse   
- Personale   

- Andet  

Vi tager en runde med nyt fra alle relevante 

deltagere. Runden har orienterende karakter.  

Orientering  20 min  Trine: 

Den politiske drøftelse af de forskellige scenarier ifht til kapacitetsudvidelse har 

ikke været der endnu.  

Vi har haft noget uro på skolen efter lukketid. Bla. pga. nogle døre der ikke har 

været  låst. Vi har gennemset video, og talt med forældre og børn, som vi kunne 

genkende.   

Mette og Trine har været til “Nikotinfri ungdom” arrangement. Det gav gode inputs 

fra både kollegaer og unge.  

 

Skolepatruljen. “Den sureste uge”. I uge 5. 

Der er et online arrangement som eleverne deltager i  

Kan vi som bestyrelse hjælpe en morgen i den uge?.  

Det vil bestyrelsen gerne.  

Fredag morgen vil bestyrelsen gerne møde op og hjælpe. 7.40 - 8.00 

Trine informerer om, hvor de skal stå.  

 

Vi har ansat en ny viceskoleleder; Carsten. Han 1. november.  

 

Søren: 

Det har været en fornøjelse at være en del af processen med samtalerne til ny 

viceskoleleder. 

 

Elevrådet: 



De arbejder lige nu med den årlige fælles fagdag arrangeret af elevrådet.  

6. klasserne giver udtryk for at de har mange lektier for.  

Behovet for legepatruljen ved de mindste er blevet mindre, da flere af de store børn 

allerede er derude i frikvarterene og lege med de mindre.  

I næste uge skal elevrådet over og snakke med Lone i kantinen. De har nogle 

spørgsmål og giver feedback. Lone vil samtidig fortælle om hendes tanker med 

menuen.  

Elevrådet har en idé om at lave fuglekasser på legepladsen. Det kunne være et 

projekt i håndværk og design for nogle af de store børn. 

 

Personale: 

Vi er i fuld gang med halloween ugen i SFOen.  

Ellers er klasserne i fuld gang med samtaler.  

 

4.  Skole- 

hjemsamarbejdet  
På baggrund af drøftelserne på sidste 

møde er der blevet udarbejdet et revideret 

udkast til princippet for skole- 

hjemsamarbejde.  

 

Vi skal under dette punkt se på princippet og drøfte 

eventuelle justeringer og tilføjelser.  

Fælles 

drøftelser og 
eventuelle 
justeringer  

40 min Vi gennemgår og drøfter udkastet 

 

Elevrådet har et ønske om at eleven bliver involveret, inddraget og informeret, når 

de voksne skriver hjem til forældrene.  

 

Kan vi i klasseteamet lave et årshjul, henvendt til forældrene med vigtige datoer 

ved skoleårets start? 

 

Søren og Trine laver et revideret udkast til næste møde.  

5. Evaluering af møde 
med kontaktforældre  

Bestyrelsen har afholdt arbejdsmøde med 

de nye kontaktforældre.  

Vi skal under dette punkt have en 

evaluering af arrangementet  

Evaluering  10 min  Fremmødet var på ca. 18-20 stykker i alt. Stort set alle nye kontaktforældre. 

 

Vi skal facilitere erfaringsudvekslingen bedre. Måske i nogle grupper. 

Det kan vi gøre bedre. 

 

Skal vi favne alle forældreråd, eller skal vi have fokus på nye forældreråd.  

Sørens tanke er, at vi skal fokusere på at hjælpe nye forældreråd godt i gang.  

 

Der var et ønske om flere konkrete eksempler på hvad andre forældreråd har gjort. 

Flere  havde selv meget glæde af det, da de fik arrangeret alt i deres forældreråd.  

Kan vi gøre det så der er tid til at planlægge det hele på dagen.  

Vi skal tydeliggøre at her er der rum for planlægning.  

 

Helt nye forældre har måske ikke mange ideer at byde ind med.  

Kunne bestyrelsen eller evt personalet give inputs og ideer. 

 



6. Dialog forud for skole- 

og forældres årsmøde  
Til november er der årsmøde med skole- 

og forældre.  

Vi skal under dette punkt drøfte input til 

eventuelle særlige fokusområder for 

bestyrelsens to deltagere.  

  Christina og Regitze efterspørger opmærksomhedspunkter til mødet. 

Hvilke workshops er mest relevante, hvad vægter vi højt som bestyrelse? 

 

-Hvordan styrker vi Skole/Hjem samarbejdet?  

-Hvordan styrker vi forældrefællesskabet? 

 

 

7. Økonomi I vil under dette punkt få en status på 

skolens økonomi.  

 

Herunder drøftelse af kommende opgaver 

og eventuelle prioriteringer 

Orientering 
og fælles 
drøftelse 

20 min Vi udsætter punktet til næste gang.  

8. Budget 2025 – 2028  Budgettet for 2025 2028 er nu vedtaget.  

I vil under dette punkt få en gennemgang 

af, hvordan budgettet for skoleområdet 

kommer til at se ud i de kommende år.  

 

Hvilke opgaver ligger foran os?  

Hvilke opmærksomhedspunkter skal vi 

have? 

Orientering  20 min  Vi udsætter punktet til næste gang.  

9. Forældrehenvendelse   5 min  Ingen forældrehenvendelser.  

10.  Evt Punkt til næste møde:  

- Hvordan arbejder vi med uro i klasserne  

 5 min Orientering  

 
 

 


